
 

 

Beantwoording vragen uit de oriënterende commissies 

 

Nummer DOC-19-146444 

Zaaknummer Z-18-046220 

Naam commissielid R. Manshanden 

Fractie GroenLinks 

Onderwerp Extra vragen GroenLinks RVS Haalbaarheidsonderzoek extra 

sporthal Wognum 

Datum waarop de vraag is gesteld 10 april 2019 

Indiener verzoekt om, indien mogelijk, in ieder geval voor de raadsbehandeling de vragen te 

beantwoorden.  

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

1.  Het college stelt de Bloesem als plek voor. Realisatie bij de locatie de Spartanen heeft 

echter meer draagvlak. O.a. omdat de verenigingen vrezen bij de Bloesem in de 

verdringing te zullen raken door toewijzing van commerciële  en topsportactiviteiten 

door de beheerder. Kunt u deze zorgen wegnemen ? Hoe ? Kan de gemeente hier een rol 

in spelen en bent u bereid dit in het onderzoek mee te nemen ? 

 

antwoord  Voor een nieuwe hal zullen afspraken moeten worden gemaakt met de exploitant. 

Afhankelijk van de wensen kan er voor gekozen worden om geen topsport en ook geen 

commerciële activiteiten toe te laten in de nieuwe hal. Dat betekent dat deze belasting 

op de bestaande hal blijft liggen. 

In het vervolgonderzoek kan worden meegenomen hoe deze afspraken het beste kunnen 

worden aangesloten bij de wensen en behoeften. 

2. M.b.t. duurzaamheid : Het onderzoek is gebaseerd op het Nieuwe Bouwbesluit (Beng ). 

Is dit het Beng-besluit met prestaties op het gebied van energie gebruik die gelden 

vanaf 1 jan. 2020 ? Houdt dit in dat het semipermanente gebouw  gasloos gerealiseerd 

gaat worden ? 

antwoord Er is bij het onderzoek voor wat betreft de permanente optie inderdaad uitgegaan van 

de BENG eisen. Dit is ook het uitgangspunt bij plaatsing van een semipermanente hal. 

De warmtepomp bij De Bloesem is dusdanig groot dat deze de extra sporthal er bij kan 

hebben. Of dit technisch realiseerbaar is moet blijken uit vervolgonderzoek. 

 

 


